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Zwracam sig do Pana Prezydenta w imieniu mieszkaric6w naszego

miasta o podjgcie dzialarl majqcych na celu przekazanie budynku na Placu

Staszica Og6lnoksztalc4cej Szkole Murycznej or^z zaplanowanie

prrystosowania budynku na potrzeby tejie szkoty. Aktualnie uczq si9 tam

klasy drugie i trzecie wygaszanego Gimnazjum nr 14 zajmuj4ce niewielk4

czgst budynku. Zaplanowanie remontu w odpowiednim czasie

spowodowalo by sprawne przekazanie budynku i pozostawienie go

'o zasobach oSwiatowych. Ogtilnoksztalc4ca Szkola Muryczna o.uz

dzialaj4ce prry szkole organizacje krzewi4ce kulturg zyskalaby budynek na

miarg swoich potrzeb.

Apetujg do Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie'
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